
 

 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 

БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

П Р О Т О К О Л 
 
 

від 13  лютого  2020  року   № 1      Початок: 8 
00

       Місце проведення:  

                Баштанка                                                             актовий зал міської ради  

 

                                                            

Всього членів виконавчого комітету  –  28  
 

Присутні на засіданні –  25 (реєстраційний листок додається)                                           
 

Головуючий на засіданні    –  РУБСЬКИЙ  Іван,   міський голова. 

                                              
                                                                                         

Запрошені: Бенедик Олена, головний спеціаліст відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю, Богун Наталя, головний спеціаліст 
відділу з питань житлово-комунального господарства, 
благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 
комунальної власності, Великород Валентин, начальник відділу з 
питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної власності, 
Єсипенко Андрій,  в.о.начальника КО «Правопорядок», 
Жигалкін Петро, депутат міської ради,  Заболотній Олександр, 

головний спеціаліст відділу засобів масової інформації та зв’язків 
з громадськістю,  Заворотнюк Антоніна, директор комунальної 
установи «Баштанський міський інклюзивно-ресурсний центр», 
Змієвська Любов, начальник загального відділу, Кардашов 
Анатолій,  директор КП «Добробут», Мосін Валерій, спеціаліст І 
категорії відділу бухгалтерського обліку та звітності, Шувалов 
Вадим, спеціаліст І категорії загального відділу. 

 

На  початку засідання виконавчого комітету міський голова Іван Рубський, 

відповідно до рішення міської ради від 23 грудня 2019 року №17 «Про внесення 

змін до рішення Баштанської міської ради від 28 грудня 2016 року №8 «Про 
затвердження виконавчого комітету Баштанської міської ради» представив 
присутнім нового члена виконкому Гадіона Михайла Петровича, генерального 
директора ТДВ «Баштанський сирзавод», побажав йому успіхів у роботі  на 
благо Баштанської об’єднаної територіальної громади. 

Головуючий на засіданні Іван Рубський запропонував членам виконавчого 
комітету міської ради вшанувати пам'ять члена виконавчого комітету, керівника 
КО «Правопорядок» Болтрушка Ігоря Юрійовича, який помер 15 січня 2020 року 
хвилиною мовчання.   
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Проведено голосування щодо затвердження порядку денного роботи 
виконавчого комітету міської ради в цілому: 

 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

Таким чином, до порядку денного засідання виконавчого комітету 
міської ради включено такі питання: 

 
 

 

 

1. Про  затвердження Переліку адміністративних та нотаріальних 
послуг, суб’єктом надання яких є виконавчий комітет Баштанської міської 
ради. 
Інформує  КОНОНЕНКО Лариса  -  керуюча справами виконавчого комітету 

міської ради 

 
            

 

2. Про внесення змін до складу адміністративної комісії при 
виконавчому комітеті Баштанської міської ради. 
Інформує  КОНОНЕНКО Лариса  -  керуюча справами виконавчого комітету 

міської ради 

 

3. Про затвердження переліку об’єктів, видів суспільно-корисних 
оплачуваних робіт та підприємств м.Баштанка для осіб, на яких судом 
накладене адміністративне стягнення у виді суспільно-корисних 
оплачуваних робіт, на 2020 рік. 
Інформує  СИТНІК Ольга Миколаївна – начальник юридичного відділу 

 

4. Про  визначення видів громадських робіт для засуджених до 
громадських робіт та порушників, на яких накладено адміністративне 
стягнення у вигляді громадських робіт, у 2020 році. 
Інформує  ЄСИПЕНКО Андрій  -  в.о. начальника КО «Правопорядок» 

 

5. Про затвердження титульного списку капітальних видатків 
міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік. 
Інформує  ЛІЩУК Наталія  -  завідувач сектору видатків фінансового відділу  
 
 

6. Про  попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про втрату чинності рішення міської ради від 12 вересня 2019 року №12 
про здійснення процедури закупівель товарів, робіт і послуг в Баштанській 
міській раді». 
Інформує  ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського 

голови 
 

7. Про  внесення змін до рішення виконавчого комітету від 28 серпня 
2018 року №162 «Про створення робочої групи для об’єктивного вивчення 
питання зміни тарифів та послуг». 
Інформує  ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського 

голови 
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8. Про  коригування тарифів на централізоване водопостачання та 
водовідведення. 
Інформує  ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського 

голови 

 
 

9. Про затвердження тарифу на послуги з поводження з побутовими 
відходами (вивезення рідких побутових відходів). 
Інформує  ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського 

голови 

 
 

10. Про затвердження складу комісії з проведення щорічного конкурсу 
«Сузір’я талантів».  
Інформує  БЕРЕЗОВСЬКА Світлана  -  начальник відділу розвитку культури і 

туризму 
 

 

11. Про затвердження складу комісії по призначенню стипендії 
Баштанської міської ради в галузі культури і мистецтва. 
Інформує  БЕРЕЗОВСЬКА Світлана  -  начальник відділу розвитку культури і 

туризму 

 
 

12. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської 
ради «Про хід виконання Програми розвитку культури на території 
Баштанської міської ради на 2017-2020 роки,  затвердженої рішенням 
міської ради від 06 квітня 2017 року №5, та внесення змін до неї».  
Інформує  БЕРЕЗОВСЬКА Світлана  -  начальник відділу розвитку культури і 

туризму 
 

13. Про звіт КО «Правопорядок» про роботу та результати діяльності 
за 2019 рік. 
Інформує   ЄСИПЕНКО Андрій  - в.о.начальника КО «Правопорядок» 

 
 

14. Про звіт директора КП «Добробут» про роботу та результати 
діяльності комунального підприємства за 2019 рік. 
Інформує  КАРДАШОВ Анатолій  - директор КП «Добробут» 

 
 

15. Про звіт директора КУ «Баштанський міський інклюзивно-

ресурсний  центр Баштанської міської ради Баштанського району 

Миколаївської області» про роботу та результати діяльності установи за 
2019 рік».  
Інформує   ЗАВОРОТНЮК Антоніна  - директор комунальної установи 

«Баштанський  міський  інклюзивно-ресурсний центр Баштанської 
міської ради Баштанського району Миколаївської області» про 
роботу та результати діяльності установи за 2019 рік 
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16. Про звіт директора КП «Міськводоканал» Баштанської міської 
ради про роботу та результати діяльності комунального підприємства за 
2019 рік. 
Інформує   КОТ Віктор  - директор КП «Міськводоканал» 

 

17. Про погодження річного плану ліцензованої діяльності з 

централізованого водопостачання та водовідведення                                    
КП «Міськводоканал». 
Інформує   КОТ Віктор  - директор КП «Міськводоканал» 

 

18. Про затвердження кошторисної частини проєктної документації за 
робочим проєктом «Реконструкція спортивного майданчика Явкинської 
ЗОШ І-ІІІ ст. по вул.Грушевського, 30, с.Явкине, Баштанського району, 
Миколаївської області (коригування)». 
Інформує  ЗЕРКАЛІНА Ганна  - начальник відділу освіти, молоді та спорту 

виконавчого комітету міської ради 
 
 

19. Про передачу майна комунальної власності Баштанської 
об’єднаної територіальної громади. 
Інформує   МОСІН Валерій  -  спеціаліст І категорії відділу бухгалтерського   

обліку та звітності 
 

20. Про підсумки роботи із зверненнями громадян, що надійшли до 
виконавчого комітету Баштанської міської ради у 2019 році. 
Інформує  ЗМІЄВСЬКА Любов  - начальник загального відділу  
 

21. Про результати проведеної роботи з ведення погосподарського 
обліку у 2019 році та удосконалення організації цієї  роботи у 2020 році. 
Інформує    БУБЛИК Іван  - начальник  відділу  з питань земельних відносин та   

охорони навколишнього середовища 
 

 

22. Про взяття на квартирний облік та зняття з квартирного обліку. 
Інформує   БОГУН Наталія  - головний спеціаліст відділу з питань житлово- 

                   комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
                   інфраструктури та комунальної власності 
 
 

23. Про клопотання перед міською радою про зміну статусів 
гуртожитків. 
Інформує   ВЕЛИКОРОД Юрій  - начальник відділу з питань житлово- 

                   комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
                   інфраструктури та комунальної власності 
 

24. Про обмеження руху автотранспорту по вулицях Грушевського та 
Василя Єрешка. 
Інформує  ВЕЛИКОРОД Юрій  - начальник відділу з питань житлово- 

                   комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
                   інфраструктури та комунальної власності 
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25. Про надання дозволу на в’їзд під заборонні знаки автомобілів та 
тракторів КП «Міськводоканал». 
Інформує   ВЕЛИКОРОД Юрій  - начальник відділу з питань житлово- 

                   комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
                   інфраструктури та комунальної власності 
 

 

26. Про присвоєння поштової адреси земельній ділянці по                 
вул. 1 Травня в місті Баштанка. 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування,  
                   архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту,  

                   головний архітектор ОТГ 
 

27. Про надання дозволу ПІП на реєстрацію місця проживання 
малолітніх дітей. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 
 

 

28. Про надання дозволу громадянці ПІП на вчинення правочину. 
Інформує   БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно-   

кадрової роботи та контролю 
 
 

29. Про надання дозволу громадянці ПІП на дарування будинку. 
Інформує   БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно-   

кадрової роботи та контролю 
 

30. Про надання дозволу громадянину ПІП на дарування квартири. 
Інформує   БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно-   

кадрової роботи та контролю 
 

31. Про затвердження висновку органу опіки і піклування при 

виконавчому комітеті Баштанської міської ради. 
Інформує   БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно-   

кадрової роботи та контролю 
 

32. Про накладення адміністративного стягнення за статтями 197, 198 
Кодексу України про адміністративні правопорушення. 
Інформує   ЧЕРНЕНКО Олександр – начальник відділу  державної реєстрації 
 

              33. Інформація про виконання протокольного доручення міського 
голови, яке було надано на засіданні виконавчого комітету міської ради    

10 травня 2019 року щодо проведення інвентаризації цільового 
призначення земельних ділянок, на яких розміщені будівлі для 
комерційного використання. 
Інформує    БУБЛИК Іван  - начальник  відділу  з питань земельних відносин та   

охорони навколишнього середовища 
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СЛУХАЛИ: 1. Про затвердження Переліку адміністративних та 
нотаріальних послуг, суб’єктом надання яких є виконавчий комітет 
Баштанської міської ради. 
Доповідала   КОНОНЕНКО Лариса  -  керуюча справами виконавчого комітету  
                       міської ради 

 

           

Проведено голосування за проєкт  
рішення виконавчого комітету.    

Підсумки голосування: одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 1 додається) 
 

 

 

 

СЛУХАЛИ: 2. Про внесення змін до складу адміністративної комісії при 
виконавчому комітеті Баштанської міської ради. 
Доповідала  КОНОНЕНКО Лариса  -  керуюча справами виконавчого комітету  
                      міської ради 

             

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    

Підсумки голосування: одноголосно 

                                 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 2 додається) 

 

СЛУХАЛИ: 3. Про затвердження переліку об’єктів, видів суспільно-

корисних оплачуваних робіт та підприємств м.Баштанка для осіб, на яких 
судом накладене адміністративне стягнення у виді суспільно-корисних 
оплачуваних робіт, на 2020 рік. 
Доповідала  СИТНІК Ольга  -  начальник юридичного відділу  

                

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 3 додається) 

 
 

СЛУХАЛИ: 4. Про визначення видів громадських робіт для засуджених до 
громадських робіт та порушників, на яких накладено адміністративне 
стягнення у вигляді громадських робіт, у 2020 році. 
Доповідав    ЄСИПЕНКО Андрій  -  в.о.начальника КО «Правопорядок» 
               

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 4 додається) 
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СЛУХАЛИ: 5. Про затвердження титульного списку капітальних видатків 
міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік. 
Доповідала   ЛІЩУК Наталя  -  завідувач сектору видатків фінансового відділу 
                 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 5 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 6. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про втрату чинності рішення міської ради від 12 вересня 
2019 року №12 про здійснення процедури закупівель товарів, робіт і послуг 
в Баштанській міській раді». 
Доповідав   ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського  
                     голови 

               

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення      виконавчого    комітету. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 6 додається) 

 

СЛУХАЛИ: 7. Про внесення змін до рішення виконавчого комітету від      
28 серпня 2018 року №162 «Про створення робочої групи для об’єктивного 
вивчення питання зміни тарифів та послуг». 
Доповідав    ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського  
                     голови 

 

Директор КП «Міськводоканал» Віктор Кот  поцікавився у доповідача чи 
розроблено міською радою Положення про робочу групу для об’єктивного 
вивчення питання зміни тарифів на послуги. 

Керуюча справами виконавчого комітету міської ради Лариса Кононенко  
зазначила, що пропозицію буде враховано та надано протокльне  доручення по 
розробці вищезазначеного Положення. 

 

             Проведено   голосування   за   проєкт  
  рішення      виконавчого     комітету.    

  Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 7 додається) 

 

СЛУХАЛИ: 8.Про коригування тарифів на централізоване водопостачання 
та водовідведення. 
Доповідав   ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського  
                     голови 
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Директор КП «Міськводоканал» Віктор Кот  запропонував зняти з порядку 
денного розгляд даного питання, у зв’язку з тим, що надійшло роз’яснення 
Міністерства розвитку громад та територій України, відповідно до яких 
рекомендовано повністю переглянути  тарифи на  комунальні послуги, які були 
раніше встановлені органами місцевого самоврядування відповідно до внесених 
змін до постанови Кабінету Міністрів України від 01.06.2011 №869. Наголосив, 
що  проєкт рішення  про встановлення тарифів на послуги централізованого 
водопостачання та водовідведення оприлюднюється не пізніш як за 20 робочих 
днів до дати його розгляду.  

Крім того, запропонував терміново зібрати робочу групу для об’єктивного 
вивчення питання зміни тарифів на послуги. 

              

Проведено   голосування   за  внесену пропозицію 

директора КП «Міськводоканал» 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради  знято з розгляду) 
 

СЛУХАЛИ: 9. Про затвердження тарифу на послуги з поводження з 
побутовими відходами (вивезення рідких побутових відходів). 
Доповідав   ДРАГУНОВСЬКИЙ Володимир  - перший заступник міського  
                     голови 
 

            Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 8 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 10. Про затвердження складу комісії з проведення щорічного 
конкурсу «Сузір’я талантів». 
Доповідала  БЕРЕЗОВСЬКА Світлана  - начальник відділу розвитку культури  
                      та туризму виконавчого комітету міської ради 
               

 Проведено   голосування   за   проєкт  
 рішення    виконавчого    комітету.    
 Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 9 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 11. Про затвердження складу комісії по призначенню стипендії 
Баштанської міської ради в галузі культури і мистецтва. 
Доповідала  БЕРЕЗОВСЬКА Світлана  - начальник відділу розвитку культури  
                      та туризму виконавчого комітету міської ради 
 

               

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 10 додається) 
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СЛУХАЛИ: 12. Про попередній розгляд проекту рішення Баштанської 
міської ради «Про хід виконання Програми розвитку культури на 
території Баштанської міської ради на 2017-2020 роки,  затвердженої 
рішенням міської ради від 06 квітня 2017 року №5, та внесення змін до 
неї».  
Доповідала  БЕРЕЗОВСЬКА Світлана  - начальник відділу розвитку культури  
                      та туризму виконавчого комітету міської ради 

                         
Проведено   голосування за проєкт  

                      рішення виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 11 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 13. Про звіт КО «Правопорядок» про роботу та результати 
діяльності за 2019 рік. 
Доповідав    ЄСИПЕНКО Андрій  - в.о. начальника КО «Правопорядок» 

 

Міський голова Іван Рубський  зауважив, що комунальною організацією 
проводиться багато роботи щодо профілактики правопорушень, але є ще багато 
зауважень до роботи інспекторів по охороні громадського порядку та 
громадської безпеки, які здійснюють патрулювання у нічний час. 

Т.в.о. старости Плющівського територіального органу Микола Луценко 
висловив пропозицію, комунальній організації «Правопорядок» хоча б раз у 
квартал, а можливо і один раз на місяць здійснювати виїзди до сіл Баштанської 
об’єднаної територіальної громади з метою профілактики правопорушень. 

Депутат міської ради Петро Жигалкін акцентував увагу доповідача, що для 
виконання обов’язків інспекторів комунальної організації по місту Баштанка та 
в межах ОТГ виділяється 2,7  тонни бензину на рік, тому  здійснення виїздів 
автомобілем по селам ОТГ є можливим.  

 

             Проведено голосування за проєкт  
                      рішення виконавчого  комітету.    
                      Підсумки голосування: одноголосно 

 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 12 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 14. Про звіт директора КП «Добробут» про роботу та 
результати діяльності комунального підприємства за 2019 рік. 
Доповідав    КАРДАШОВ Анатолій  - директор КП «Добробут» 

Міський голова Іван Рубський  звернув увагу  директора КП «Добробут» 

на необхідність проведення активної роботи по укладенню договорів з 
населенням на вивіз твердих побутових  відходів,  вважає,  що 1109 договорів 
за рік це дуже мало. 

 

 

 

 



 10 

Зауважив, що міською радою придбано багато автотехніки, тому  
комунальному підприємству необхідно організувати свою роботу так щоб 
підприємство почало заробляти  кошти за надання своїх послуг, 
порекомендував розглянути питання щодо здачі в оренду автотранспорту, що 
знаходиться  у них на балансі. 
                       Проведено   голосування   за  проєкт  

  рішення виконавчого  комітету  

  Підсумки голосування: одноголосно 

                               

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 13 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 15. Про звіт директора КУ «Баштанський міський інклюзивно-

ресурсний  центр Баштанської міської ради Баштанського району 
Миколаївської області» про роботу та результати діяльності установи за 
2019 рік». 

  Доповідала    ЗАВОРОТНЮК Антоніна  - директор комунальної установи 
«Баштанський  міський  інклюзивно-ресурсний центр Баштанської 
міської ради Баштанського району Миколаївської області» про 
роботу та результати діяльності установи за 2019 рік 

 

              

Міський голова Іван Рубський порекомендував директору комунальної 
установи «Баштанський міський інклюзивно-ресурсний центр Баштанської 
міської ради Баштанського району Миколаївської області» налагодити роботу у 
колективі та з обласним керівництвом. 

Т.в.о. старости Новопавлівського територіального органу Людмила 
Рошиор поставила питання доповідачу в яких школах об’єднаної 
територіальної громади є діти, що потребують інклюзивного навчання, і в яких 
доповідач побувала особисто. 

Доповідач зазначила, що такі діти є в опорному  навчальному закладі 
Баштанська загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів  №1 у Новопавлівській  
загальноосвітній школі І-ІІІ ступенів та Новосергіївській  загальноосвітній 
школі І-ІІ ступенів. 

Комунальна установа виїжджає в ці заклади освіти з командним 
супроводом. 

 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 14 додається) 

 

СЛУХАЛИ: 16. Про звіт директора КП «Міськводоканал» Баштанської 
міської ради про роботу та результати діяльності комунального 
підприємства за 2019 рік. 
Доповідав    КОТ Віктор  - директор КП «Міськводоканал» 
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Т.в.о. старости Пісківського територіального органу виконавчого комітету 
міської ради Василь Халабуда звернув увагу доповідача на те, що жителі 
Пісківської громади  стурбовані тим, що із свердловин  подається  не чиста 
вода, у тому числі є нарікання від кухарів Пісківської  загальноосвітньої  
школи, що через каламутну воду не можна приготувати їжу для дітей. 

Директор КП «Міськводоканал» Віктор Кот зазначив, що проблема дійсно 
є, але це тимчасово у  зв’язку із проведенням ремонтних робіт. Щоб вирішити 
дану проблему необхідно встановлювати установки очищення води, а для цього 
потрібні чималі кошти. 

Т.в.о. старости села Христофорівка Олена Золотухіна поцікавилась у 
доповідача долею 700 метрів труби, які були закуплені для  заміни водогону по 
вулиці Ювілейній села Христофорівка. 

Доповідач зазначив, що труби є в наявності, але їх буде замінено у разі 
аварійної ситуації.  

Кот Віктор Васильович довів до відома присутніх, що у селах Явкине, 
Новоіванівка, Піски, Христофорівка після встановлення  нового обладнання та 
нових  лічильників  все працює бездоганно, але спостерігається тенденція по 
втраті води. 

Навів приклад, що у селі Явкине подано в мережу 1305 кубів води, а 

нараховано до сплати 449 кубів, у селі Піски подано в мережу 855 кубів води, 
нараховано до сплати 400 кубів.  

Керуюча справами виконавчого комітету міської ради Лариса Кононенко  
звернулася до доповідача, яку допомогу міська рада може надати з метою 

обліку контролю за використанням води.  
Доповідач зазначив, що перше, що треба зробити це  зібрати робочу групу 

для об’єктивного вивчення питання зміни тарифів та послуг, провести роботу  
щодо комерційного обліку за використанням води у багатоквартирних 
будинках та розглянути можливість придбання спеціалізованої транспортної 
одиниці для комунального підприємства, бо та, що є сьогодні досить застаріла.  

                

Проведено   голосування за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 
Підсумки голосування: одноголосно 

 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 15 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 17. Про  погодження річного плану ліцензованої діяльності з 
централізованого водопостачання та водовідведення              
КП «Міськводоканал». 
Доповідав    КОТ Віктор  - директор КП «Міськводоканал» 

               

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 16 додається) 
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СЛУХАЛИ: 18. Про затвердження кошторисної частини проєктної 
документації за робочим проєктом «Реконструкція спортивного 
майданчика Явкинської ЗОШ І-ІІІ ст. по вул.Грушевського, 30, с.Явкине, 
Баштанського району, Миколаївської області (коригування)». 
Доповідала   ЗЕРКАЛІНА Ганна  -  начальник відділу освіти, молоді та спорту 

                       виконавчого комітету міської ради 

 

              

Проведено голосування за проєкт  
рішення виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 17 додається) 
 

 

 

 

 

СЛУХАЛИ: 19. Про передачу майна комунальної власності Баштанської 
об’єднаної територіальної громади. 
Доповідав    МОСІН Валерій  -  спеціаліст І категорії  відділу бухгалтерського   
                      обліку та звітності 

                      

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 18 додається) 

 
 

СЛУХАЛИ: 20. Про підсумки роботи із зверненнями громадян, що 
надійшли до виконавчого комітету Баштанської міської ради у 2019 році. 
Доповідала  ЗМІЄВСЬКА Любов  -  начальник  загального  відділу  

                

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 19 додається) 

 
 

СЛУХАЛИ: 21. Про результати проведеної роботи з ведення по 
господарського обліку у 2019 році та удосконалення організації цієї  роботи 
у 2020 році. 
Доповідав    БУБЛИК Іван  -  начальник відділу з питань земельних відносин та 

                      охорони навколишнього середовища 
               

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 20 додається) 
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СЛУХАЛИ: 22. Про взяття на квартирний облік та зняття з квартирного 
обліку. 
Доповідала   БОГУН  Наталія  -  головний спеціаліст відділу з питань житлово- 

                      комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
                      інфраструктури та комунальної власності 
                 

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого  комітету. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 21 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 23. Про клопотання перед міською радою про зміну статусів 
гуртожитків. 
Доповідав   ВЕЛИКОРОД  Юрій  - начальник відділу з питань житлово- 

                      комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  

                      інфраструктури та комунальної власності 
               

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення      виконавчого    комітету  з 

внесеними змінами.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 22 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 24. Про обмеження руху автотранспорту по вулицях 
Грушевського та Василя Єрешка. 
Доповідав    ВЕЛИКОРОД  Юрій  - начальник відділу з питань житлово- 

                      комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
                      інфраструктури та комунальної власності 
 

             Проведено   голосування   за   проєкт  
  рішення      виконавчого     комітету   з  
  внесеними змінами.    
  Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 23 додається) 
 

СЛУХАЛИ:25.Про надання дозволу на в’їзд під заборонні знаки 
автомобілів та тракторів КП «Міськводоканал». 
Доповідав   ВЕЛИКОРОД  Юрій  - начальник відділу з питань житлово- 

                      комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
                      інфраструктури та комунальної власності 

             

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради  № 24 додається) 
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СЛУХАЛИ: 26. Про присвоєння поштової адреси земельній ділянці по                 
вул. 1 Травня в місті Баштанка. 
Доповідав   СИРИЦЯ Леонід  - начальник відділу з питань містобудування,  
                     архітектури, містобудівного кадастру та цивільного захисту,  
                     головний архітектор ОТГ 

 
             

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 25 додається) 

 

СЛУХАЛИ: 27. Про надання дозволу ПІП на реєстрацію місця проживання 
малолітніх дітей. 
Доповідала    БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 
               

 Проведено   голосування   за   проєкт  
 рішення    виконавчого    комітету.    
 Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 26 додається) 

 

СЛУХАЛИ: 28. Про надання дозволу громадянці ПІП на вчинення 
правочину. 
Доповідала  БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 
 

               

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення    виконавчого    комітету.    
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 27 додається) 

 
 

СЛУХАЛИ: 29. Про надання дозволу громадянці ПІП на дарування 
будинку. 
Доповідала  БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 
                          

Проведено   голосування за проєкт  
                      рішення виконавчого    комітету.    

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 28 додається) 
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СЛУХАЛИ: 30. Про надання дозволу громадянину ПІП на дарування 
квартири. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 
 

 

             Проведено голосування за проєкт  
                      рішення виконавчого    комітету.    
                      Підсумки голосування: одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 29 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 31. Про затвердження висновку органу опіки і піклування при 
виконавчому комітеті Баштанської міської ради. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена  -  головний спеціаліст відділу організаційно-  

кадрової роботи та контролю 
                          

             Проведено   голосування   за   пропозицію міського  
             голови Івана Рубського  

  Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 30 додається) 
 

 

 

СЛУХАЛИ: 32. Про накладення адміністративного стягнення за статтями 
197, 198 Кодексу України про адміністративні правопорушення. 

  Доповідав     ЧЕРНЕНКО Олександр – начальник відділу  державної реєстрації 
 

               

Проведено   голосування   за   проєкт  
рішення     виконавчого    комітету. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 31 додається) 

 

СЛУХАЛИ: Інформацію про виконання протокольного доручення 
міського голови, яке було надано на засіданні виконавчого комітету 
міської ради 10 травня 2019 року щодо проведення інвентаризації 
цільового призначення земельних ділянок, на яких розміщені будівлі для 
комерційного використання. 
Доповідав   БУБЛИК Іван  - начальник  відділу  з питань земельних відносин та        

охорони навколишнього середовища 
 

 
 

       Доповідач проінформував членів виконавчого комітету, що на засіданні 
виконкому 10 травня минулого року міський голова дав доручення відділу 
комунального господарства, благоустрою будівництва, розвитку інфраструктури 
та комунальної власності спільно з відділом з питань розвитку економіки, 
торгівлі та оподаткування провести інвентаризацію цільового призначення 
земельних ділянок, на яких розміщені будівлі для комерційного використання. 
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     У ході виконання цього доручення начальником відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування Комощук О.І. та головним спеціалістом 
відділу житлово-комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності Богун Н.В, встановлено 20 
торгівельних об’єктів, у власників яких відсутні належним чином оформлені 
документи на право користування земельною ділянкою під об’єктом. За 
резолюцією першого заступника міського голови Драгуновського В.В. робота із 
власниками цих об’єктів  була доручена спеціалістам відділу земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища.  
       Іван Бублик  ознайомив членів виконкому з переліком укладених договорів 
на земельні ділянки, що використовуються для комерційної діяльності, річною 
сумою орендної плати та фактичним станом сплати орендної плати.   

У ході обговорення даного питання члени виконавчого комітету міської 
ради звернули увагу на низькі суми орендної плати, що приводить до втрат до 
міського бюджету, та запропонували дане питання зняти з контролю та передати 
для подальшого розгляду на профільну постійну комісію міської ради з питань 
агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та екології. 

Члени виконкому підтримали дану пропозицію одноголосно. 
 

ВИРІШИЛИ:  Заслухану інформацію   Бублика І.А. про використання 
земельних ділянок  під об’єктами для комерційного 
використання  взяти до відома, зняти  дане доручення  з 
контролю виконавчого комітету міської ради та передати для 
подальшого розгляду на профільній постійній комісії міської 
ради з питань агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 
благоустрою та екології. 

 

 
 

Міський голова                                                                         Іван РУБСЬКИЙ 
 

 

Керуюча справами  виконавчого  
комітету міської ради                                                              Лариса КОНОНЕНКО 

 
 

Любов Змієвська 2 70 26     

 

 

 


